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Pöytäkirja 
KOKOUS Gesterby-Sepänkylä Kyläyhdistys, hallitus 
AIKA ti 12.6.2012 kl 18 - 20 
PAIKKA c/o Johanna Westman 
LÄSNÄ Peter Korhonen, Raimo Mättö (pj), Asko Haapakoski, Johanna Westman 
POISSA Roger Lindman 
 
KOKOUKSEN KULKU 
 
1. Kokouksen avaus, laillisuus ja päätösvaltaisuus 

Pj avasi kokouksen todeten sen päätösvaltaiseksi, koska yli puolet hallituksen jäsenistä 
oli paikalla pj’n lisäksi. Kutsu kokoukseen oli käynyt 2.6.2012 sähköpostitse. Koska 
sihteeri oli estynyt, piti pj pöytäkirjaa. 

2. Työjärjestyksen hyväksyminen 
Työjärjestyksen rungoksi sovittiin vuosikokouksen päätösten ja ehdotusten edelleen 
työstäminen. 

3. Vuosikokouksen 15.5.2012 pöytäkirja 
Vuosikokouksen pk’ssa havaittiin vielä pieni lapsus, joka korjattiin. Pj varmistaa vielä 
sihteerin kanssa merkintöjen oikeellisuuden. Sitten pj hankkii pöytäkirjaan 
allekirjoitukset asianmukaisesti. 

4. Rahastonhoitaja ja muut sääntöjen vaatimat vastuuhenkilöt 
Peter Korhonen jatkaa yhdistyksen rahastonhoitajana ja toimii tarvittaessa 
varapuheenjohtajana. 
Hän myöskin organisoi kulttuuririentoja vapaasti valitsemiansa avustajia harkintansa 
mukaan apunaan käyttäen. Kustannuksia aiheuttavista riennoista tehdään 
hallituksessa erillinen päätös. 
Sihteerinä toimii Roger Lindman. 

5. Teatteriretki Masalan nuorisoteatteriin 
Masalan nuorisoteatteri esittää tänä kesänä 1900 –luvun alkupuolen aktivistin Matti 
Kurikan organisoiman utopiayhteisön ”Sointula” sattumuksiin pohjautuvan näytelmän. 
Päätettiin, että kyläyhdistys tarjoaa jäsenilleen mahdollisuuden nähdä esitys lauantaina 
7.7.201 kl 15.00. Yhdistys osallistuu kustannuksiin lastenlipun hinnalla: 10 euroa 
osallistujaa kohti. Ennakkovarataan 20 paikkaa. 

6. Asia ”Smedsby” 
Vuosikokouksen keskustelu ei erityisemmin tukenut ajatusta lähteä palauttamaan 
Sepänkylä – Smedsby kaksoisnimi molemmille kieliryhmille kelpaavaan yhteen nimeen 
”Smedsby”. Toisaalta kaikki tukivat näkemystä, että yhdistyksen kotisivuilla käytetään 
ruotsinkieltäkin hallituksen harkitsemassa määrin. 

7. Asia: laajakaistapalvelun taso 
Suomi on jäänyt laajakaistapalveluissa surkeasti jälkeen läntisten naapurimaiden 
tasosta. Suurimpana syynä on ollut valtiovallan passiivisuus, mikä on tarttunut myöskin 
kuntapäättäjiin. 
Suomessa on kuitenkin jo useamman vuoden ollut laajakaistayhteyksien edistämis-
aktiviteettia alueellisilla osuuskunnilla. Myös Kirkkonummella on mm Kobbnet 
Lapinkylän alueella. 
Sovittiin, että Asko kuulostelee asiasta po. osuuskunnan hall.pj’n Ove Strandberg’ilta. 
Selviteltyään asiaa järjestää Asko kyselyn mahdollisesta mielenkiinnosta 
kyläyhdistyksemme alueella. Sen perusteella jatkaa hallitus laajakaista-aktiviteettejaan. 

8. Asia: HSL’n kokeilu ”Metropol” – kutsubussi - järjestelmä 
Vuosikokouksessa käytiin Teemu Sihvolan alustuksen pohjalta vilkas keskustelu, mikä 
osoitti, että alueellamme on elävää kiinnostusta hankkeeseen ja mahdollisesti halue 
päästä kokeilualueeksi hankkeeseen. 
Sovittiin, että Johanna kehittelee ajatusta edelleen. Sitten tehdään tästäkin asiasta 
kylällä kysely ja aktivoidutaan sen mukaisesti. 
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9. Asia: Osayleiskaavaa ja vesihuolto 

Rea Kahila kertoi vuoden 2013 budjettiin varatun rahaa Veklahdesta vedettävän 
runkolinjan suunnittelun aloittamiseksi. Edellytyksenä on Gesterby – Sepänkylä 
osayleiskaavan hyväksytyksi tuleminen. 
Kyläyhdistys seuraa asiain kehitysta aktiivisesti. 

10. Humaljärven yhteinen uimaranta – kulkuyhteydet – vanha rasitetie rantaan 
Useilla Smedsby’n kiinteistöillä on oikeus Korkbergetin pohjoispuolisessa poukamassa 
yhteisrantaan, jossa on joskus aikoinaan ollut venevajakin jms. Sinne on vanhojen 
kiinteistökarttojen mukaan rasitetie itä-koillisestakin suunnasta Kirkkotieltä. Näyttää 
siltä että Tallberg on käyttänyt rasitien linjausta metsätienä. 
Sovittiin, että Arja Korhonen (< Peter Korhonen) selvittää kohtuullista korvausta 
vastaan vanhoihin jakokarttoihin merkatun rasitetien juridisen statuksen. 
Sen jälkeen hallitus tarpoo merkatun uran ja tutkii mahdollisen tieyhteyden aktivoinnin 
mahdollisuudet ja käynnistää tietoimituksen. 

11. Kokouksen päätös 
Kokous päätettiin klo 20.  


